
Raadsvraag 

 
Wel of geen aanleg glasvezelverbinding in  

Molenstraat + Hanssum in Neer 

 
 

Afkomstig van  Raadslid A. Kierkels 

   

Politieke groepering  D66 

  

Datum binnenkomst 

vraag op raadsgriffie 

+  
afhandelingstermijn 

 11mrt19 

+ 

10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Wethouder P. Verlinden 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Ruimte 
+  
BOR & Handhaving 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2019-47 

  

Concrete vragen   
1. Worden de panden in de Molenstraat en in Hanssum in Neer  
    aangesloten op het glasvezelnetwerk? 
2. Zo nee, wat is de reden van het niet aansluiten? 

3. Waarom is er in die twee straten geen enquête gehouden wie wel 
    een en wie geen aansluiting wil? 

4. Wat zijn de kosten per eventuele aansluiting indien toch genoemd 
    gebied aangesloten wordt op glasvezel? 
 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
1. Onlangs is door de marktpartij CIF die in Leudal glasvezel in het 
buitengebied aanlegt, besloten in 2019 te onderzoeken of het 

rendabel is ook de resterende gebieden in het buitengebied glasvezel 
aan te bieden. Het betreft dan de gebieden die niet in de lopende 
tweede tranche zijn opgenomen, zijnde de gebieden waar al een 
andere vorm van snel internet ligt (bijv. de coax-kabel van Ziggo). 
Veelal betreffen dit de randen van de kernen. 

2. Zie pnt. 1 
3. Zie pnt. 1. Zodra de gebieden die het betreft eenduidig in kaart 

zijn gebracht zal in deze gebieden de dekkingsgraad worden 
geïnventariseerd.  Hiervoor eist de marktpartij een deelname van 
30%. 
4. Deze zijn nog niet bekend. 
 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum: 19-3-2019 

Besluit van (wie): Verlinden 

Besluit luidt: akkoord 

 


